
V. Plūdoņa Kuldīgas vidusskola 

Piltenes iela 25, Kuldīga 

Izglītības iestādes padomes sanāksmes protokols Nr. 2 

 

 

2025. gada 27.maijā 

Sēde sākas plkst. 17:30, beidzas 19:30 

Sanāksmi vada: izglītības iestādes padomes priekšsēdētājs Sergejs Veršanskis 

Piedalās: direktore Agnese Kārkliņa, direktores vietniece izglītības jomā Dace Rimaševska, 

direktores vietniece izglītības jomā Evija Heniņa, V. Plūdoņa Kuldīgas vidusskolas izglītojamo 

vecāki – Endija Rozentāle, Helēna Bērtiņa, Līga Šņuciņa, Jana Ķirse, Diāna Čermakova, Nansija 

Auza, Laura Prūse, Ilze Rieksta, Sandra Treigūte, Elīna Šķiere, Ilze Kudrovska, Inese Mežiņa, 

Agnese Beloborodova, Agnese Veldre, V. Plūdoņa Kuldīgas vidusskolas pedagoģes – Una 

Birzniece, Lāsma Balode, V. Plūdoņa Kuldīgas vidusskolas Skolēnu pašpārvaldes pārstāve – Alise 

Robežniece un dibinātāja pārstāvis – Kuldīgas novada Izglītības nodaļas vadītāja Santa Dubure 

(pielikumā: parakstu lapa). 

 

Darba kārtībā: 

1. skolas direktores ziņojums; 

2. aktualitātes; 

3. vecāki jautā; 

4. jautājumi, priekšlikumi, darbs grupās. 

5. Individuālo mācību līdzekļu saraksta apstiprināšana. 

 

Darba gaita: 

1. Direktore iepazīstina izglītības padomes locekļus ar apstiprinātajiem Erasmus+ projektiem, 

sasniegumiem novada, reģionālajās un valsts olimpiādēs un konkursos, realizētajām 

programmām 2024./2025.m.g. 

2. Direktore informē padomes locekļus par direktores un izglītības iestādes akreditācijas 

rezultātiem. 

3. Informē par paveikto skolas vides uzlabošanā, kā arī par plānotajiem remontdarbiem 

vasaras brīvlaikā. 

6. Vienbalsīgi, piedaloties 22 Izglītības iestādes pārvaldes dalībniekiem tika apstiprināts 

individuālo mācību līdzekļu saraksts. 

4. Direktore, skolas vadības pārstāvji un Izglītības pārvaldes vadītāja Santa Dubure atbild uz 

vecāku jautājumiem: 

 



• Kādas ir iespējas VPKV u.c. novada vidusskolās apgūt otro svešvalodu, kura nav 

vācu valoda? 

Uz doto brīdi sola piedāvā tikai vācu valodu. Santa Dubure informē, ka šis jautājums 

tiks risināts novada līmenī, jo tiks meklēts pedagogs, kurš var strādāt vienlaicīgi 

vairākās skolās. Notiek sarunas ar dažādām vēstniecībām. 

• Kāpēc darba burtnīcas angļu valodā sākumskolā tiek aizpildītas tikai par 50-

80%? 

Atbildi sniedz direktore – skolotājs strādā pēc izstrādātā tematiskā plāna, kurš ir 

izstrādāts balstoties uz mācību priekšmetu programmu. Darba burtnīca ir tikai 

palīgrīks vielas nostiprināšanai un atgriezeniskās saites sniegšanai. 

5. Tālāk notika darbs grupās, tika izstrādāti priekšlikumi par pozitīvās motivācijas 

veicināšanu skolā, nepieciešamajām izmaiņām vērtēšanas kārtībā, vecāku līdziesaisti 

skolas darba plānošanā un izvērtēšanā. Mobilo ierīču izmantošanas ierobežojumiem no 1.-

6.klasei no 01.09.2025. 

 

Pieņemtie lēmumi: 

1. Apstiprināts individuālo mācību līdzekļu saraksts. 

 

 

Padomes priekšsēdētājs:        S.Veršanskis 

 

 

 

 

 


